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佛 教 大 雄 中 學 
Buddhist Tai Hung College 
中一自行分配學位申請表 

Application for Secondary One Discretionary Places 
 

 (校方填寫 / Office use) ___________________ 

申請人資料   APPLICANT'S PARTICULARS   
學生編號 
S.T.R.N 

   
 

學生姓名 中文 性別 男 
/ 

女  

相片 
Photo 

Name Chinese Gender Male Female  
 英文  
 English  
出生日期 

      年 Y    月 M   日 D 
出生地點  

Date of Birth Place of Birth  
住址(中文) 
Home Address(Chi)   

住址(英文) 
Home Address(Eng)   

現就讀小學 
Current School    

電郵地址  申請人居港年期  
E-mail Address Years Residing in HK 
個人專長 
Personal Strengths 

 
   

現正在本校就讀之兄弟姊妹     SIBLING(S) CURRENTLY ATTENDING OUR SCHOOL 
親屬姓名 Name of Sibling 關係   Relationship 現就讀班級 Class Attending 

   

   

   

家長或監護人資料         PARENT'S/GUARDIAN'S INFORMATION   
 父親 Father  /  監護人 1 Guardian 1 母親 Mother  / 監護人 2  Guardian 2 
中文姓名    
Chinese Name 

  

英文姓名    
English Name 

  

職業    
Occupation 

  

聯絡電話 
Contact Number 

  

學生姓名 
Name ___________________________________ 
回郵地址 
Return Address 
________________________________________ 
________________________________________ 
________________________________________

 

學生姓名 
Name ___________________________________ 
回郵地址 
Return Address 
________________________________________ 
________________________________________ 
________________________________________
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佛 教 大 雄 中 學 
Buddhist Tai Hung College 

中一自行分配學位申請注意事項 
Remarks on Application for Secondary One Discretionary Places 

 
 (校方填寫 / Office use) ___________________ 
一. 每一名小六學生可以向兩間中學申請自行分配學位。 
二. 本校有四十個自行分配學額。 
三. 申請費用全免。 
四. 填妥申請表，並貼上近照。 
五. 在二零二六年一月二日至一月十六日期間，將填妥的申請表（校本）與教育局印發的「中一自行分配

學位申請表」，連同身份證、五年級上、下學期及六年級上學期（如已派發）成績表副本，以及一個已

填妥地址之 4” X 9”回郵信封（不用貼郵票，收信人為學生姓名）交回本校校務處。申請者毋須遞交推

薦信。若使用「中一派位電子平台」遞交申請，仍需上載已填妥的申請表（校本）、身份證、五年級上、
下學期及六年級上學期（如已派發）成績表電子檔。 

 
 

 
六. 辦理遞交申請表時間為平日上午九時至下午五時，星期六上午九時至中午十二時，星期日及公眾假期

休息。 
七. 本校將於二零二六年三月七日（星期六）公佈面試名單。如獲邀面試#，將另函通知，或可從本校網

頁【www.bthc.edu.hk】查知。 
八. 正取學生將於二零二六年三月三十一日獲書函及電話通知，家長無須向本校查詢。 

 
收生準則： 校內成績 50%；面試表現、操行 50% 
 
面試日期及時間： 二零二六年三月十四日（星期六）下午一時三十分開始。（面試將以粵語及英語進行） 
交回申請表日期： 二零二六年一月二日至一月十六日 
 
#邀請面試準則： 香港教育局「成績次第名單」名次 50%；校內學業成績及操行等第 50% 
  

1. Each candidate may apply to no more than two secondary schools. 
2. Our school has 40 Secondary One Discretionary Places. 
3. No application or processing fees are required. 
4. A recent photo of the candidate must be attached to the completed application form. 
5. Within the period from 2nd January to 16th January, submit the completed application form (school 

copy) and a copy of the academic report (for Primary 5, first term, second term and Primary 6, first 
term, if available), along with a self-addressed return envelope by size 4” X 9” (no postage stamp 
required, with the recipient as the student’s name) to the school office.Should candidates apply 
through the SSPA e-Platform (Secondary Schools), they should upload the completed 
application form (School-Based), a photocopy of the student's ID card, Primary 5 first and 
second term school reports together with the Primary 6 first term school report. 

6. The General Office is open for application submission during office hours  
(Mon to Fri: 9:00 am- 5:00 pm and Sat: 9:00 am-12:00 pm). 

7. The arrangements for the interview will be posted at the school's front gate on 7th March 2026. 
Selected candidates will be invited to the interview#.  
Candidates may also check the results and any latest announcements on the school website 
(www.bthc.edu.hk). 

8. Successful applicants will be notified via mail and phone on 31st March 2026. Parents do not need to 
enquire about the results. 

 
Admission Criteria : Academic Performance 50%, Interview Performance & Conduct 50% 
 
Interview Date and Time: 14th March 2026 (Saturday) at 1:30pm 

  The interview will be conducted in both Cantonese and English. 
Please submit all required documents between 2nd January 2026 and 16th January 2026. 
 
#Selection Criteria for interview : 
The 'Rank Order List' from the EDB (50%) and the student's academic performance and past conduct 
record (50%). 
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